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W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie lisów obserwowanych w rejonie ulicy  

Klimeckiego uprzejmie informuję, że pojawianie się lisów w mieście jest zjawiskiem często 
obserwowanym nie tylko w Polsce lecz w całej Europie w następstwie synantropizacji i synurbizacji, 
których efektem jest utrata lęku tych zwierząt przed ludźmi i ich przystosowanie się do życia  
w bezpośrednim sąsiedztwie człowieka, w środowisku miejskim. Lisy są naturalnym składnikiem naszej 
fauny i nie mogą być wyeliminowane ze środowiska. Należy pamiętać o pozytywnej roli tych 
drapieżników w środowisku - lisy między innymi polują na gryzonie, które na terenie miasta są 
wyjątkowo niepożądane, powodują liczne szkody i stwarzają znacznie większe zagrożenie sanitarne.  

W przypadku spotkania lisa najlepiej spokojnie oddalić się, zwierząt nie wolno drażnić ani 
dokarmiać. Aby ograniczyć odwiedziny dzikich zwierząt w pobliżu zabudowań, należy dbać o porządek 
i czystość wokół terenu, który może być przez nie odwiedzany, w szczególności szczelnie zamykać kosze 
i pojemniki na odpady, zwłaszcza organiczne. 

O lisach występujących w rejonie ul. Klimeckiego poinformowano działające w tej części miasta 
koło łowieckie – celem sprawdzenia sytuacji na miejscu i podjęcia ewentualnej interwencji, co nie było 
możliwe do początku czerwca, ze względu na obowiązujący okres ochronny. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Otrzymują: 
1. Adresat, 
2. Kancelaria Rady Miejskiej (KRM.0003.377.2025), 
3. Aa.  
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